
Zaaknummer: 3310-2022

Documentnummer: 3310-2022:773092

Verslag van de vergadering van het Presidium, gehouden op 14 juni 2022 in het 
gemeentehuis.

Aanwezig:
de heer F.L.J. van der Meijden voorzitter
mevrouw L.P. Engels-Strijbosch lid
mevrouw N.A.J.M. Otten    lid  
de heer M.H.A. Tijssen lid
mevrouw A.J.M. van de Ven-Vogels lid
de heer J.C.M. Verschuren lid
de heer F.P.A.C. van Zeeland lid
de heer M.L.M. van Heijnsbergen griffier
 

Afwezig:
mevrouw J.W.M. van de Ven secretaris

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering.

2. Afsprakenlijst 26 april 2022.
Ten aanzien van te maken afspraken over thematische bijeenkomsten wordt afgesproken dat 
de agenda van dit soort avonden voortaan vooraf in het presidium wordt behandeld. Dan 
kunnen er desgewenst procesafspraken worden gemaakt. Belangrijk is dat vooraf de 
verwachtingen helder zijn. Het moet duidelijk zijn wat er van de raadsleden wordt verwacht. 
Een scherpe doelformulering door organisator aan de voorkant is daarvoor een vereiste. De 
duur van dit soort avonden zal gemiddeld 1,5 uur zijn met een maximum van 2 uur.
De voorzitter en griffier maken een standaard opzet.

3. Vaststelling voorlopige agenda commissies Ruimtelijke Zaken en Sociale en 
Algemene Zaken van 6 en 7 juli 2022.

Agenda commissies Ruimtelijke Zaken: 
Aan de agenda wordt het volgende onderwerp toegevoegd: Voorstel tot gewijzigde 
vaststelling ontwerpbestemmingsplan Bijenweg 2 - Pater van der Burgtweg 3, Beek en Donk.
Het presidium stemt ermee in dat het Voorstel tot afgifte definitieve Verklaring van Geen 
Bedenkingen voor aanvraag zonnepark Vossenberg rechtstreeks in de raad van 30 juni wordt 
behandeld. De stukken komen op 21 juni a.s. beschikbaar. Als gevolg daarvan kan het van 
de conceptagenda van de commissie Ruimtelijk Zaken worden verwijderd.
Aandacht wordt gevraagd voor het uitgangspunt dat tijdens de presidiumvergadering in 
principe geen onderwerpen meer aan de agenda’s kunnen worden toegevoegd. 
Agenda commissies Sociale en Algemene Zaken: 
De vergadering van 7 juli is te vroeg voor de behandeling van de stand van zaken 
jeugdbescherming. Bij de GR Peelgemeenten is men er nog niet klaar voor. Afgesproken 
wordt dat dit onderwerp later in het jaar voor een beeldvormende avond wordt geagendeerd. 
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Daardoor blijven er geen onderwerpen over voor de commissie Sociale en Algemene Zaken. 
Ook voor de beeldvormende avond van 21 juni a.s. zijn er geen onderwerpen. Deze 
vergaderingen komen daardoor te vervallen. 
Conceptagenda voor de raadsvergadering van 30 juni:
De conceptagenda voor de raadsvergadering van 30 juni a.s. wordt vastgesteld. 
Bij de behandeling van de kadernota houden partijen er rekening mee dat deze beleidsarm is 
en er daarom geen directe aanleiding bestaat voor uitgebreide betogen. 
Morgen worden partijen geïnformeerd over de mogelijkheid om schriftelijke technische 
vragen te stellen over de jaarrekening. Partijen wordt nadrukkelijk gevraagd van de 
mogelijkheid om vooraf technische vragen in te dienen, gebruik te maken.
De kadernota wordt morgen in papieren versie naar de raadsleden verstuurd.  

4. Evaluatie commissievergaderingen 18 en 19 mei 2022.
De vergaderingen waren onnodig lang door het stellen van veel technische vragen die 
volgens de nieuwe vergaderstructuur eigenlijk niet in deze vergaderingen gesteld dienden te 
worden. Bij de volgende commissieronde zal daarvoor nadrukkelijk aandacht worden 
gevraagd. Opgemerkt wordt dat de vergaderingen wat rumoeriger verlopen omdat er per 
fractie nu 2 leden zitting hebben waardoor er tijdens de vergadering meer onderling overleg 
plaatsvindt.  
Er wordt aandacht gevraagd voor de toonzetting bij het maken van opmerkingen. 
De presentatie over natuurmonitoring duurde lang. Deze had volgens de nieuwe 
vergaderstructuur eigenlijk ook voor een beeldvormende avond geagendeerd moeten 
worden. Indien mogelijk kan meer sturing aan de voorkant over het proces helpen bij het 
beperken van de vergaderduur.

5. Evaluatie thematische raadsbijeenkomst 24 mei 2022.
De thematische avond over gemeentefinanciën en het werk van de accountant was goed en 
interessant, vooral voor de nieuwkomers in de raad en de commissies. 

6. Evaluatie raadsvergaderingen 2 juni 2022.
De ontmoeting met de jeugdgemeenteraad was leuk en werd goed begeleid. De behandeling 
van het voorstel over de omgevingsdialoog leidde tot een stevig maar goed debat.

7. Bespreking memo financiën over tussenrapportage.
Het presidium stemt in met de pilot zoals besproken in de Auditcommissie. Ook gaat men 
akkoord met de uitbreiding van de Auditcommissie tot 6 leden (1 lid per fractie). Partijen 
kunnen hiervoor desgewenst ook een burgercommissielid voor afvaardigen.

8. Jaarplanning 
De planning van de behandeling van de GR Senzer is akkoord (raadsvergadering van 3 
november). Het voorstel om hiervoor vooraf een toelichting te geven in een beeldvormende 
avond wordt even in beraad gehouden om te bekijken of dit gecombineerd kan worden met 
een toelichting op de overige gemeenschappelijke regelingen. Deze moeten in de loop van dit 
jaar eveneens worden aangepast. In de volgende presidium wordt dit opnieuw besproken. 
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9. Wat verder ter tafel komt.
- Besteding budget fractieondersteuning. Afgesproken dat het budget voor dit jaar aan 

de partijen wordt uitgekeerd. Aan het eind van het jaar wordt dit onderwerp opnieuw 
geagendeerd om te bepalen hoe het budget voor 2023 wordt besteed. 

- Verzoek Dorpsplatform Aarle-Rixtel om ‘meet en greet’ met leden van de raad. 
Onduidelijk is wat er van de raadsleden wordt verwacht. Wat wil men eruit halen?  
Voor het verzoek in deze vorm bestaat geen steun. De burgemeester en griffier zullen 
in gesprek gaan met de voorzitter van het Dorpsplatform om te kijken of op een 
alternatieve wijze invulling kan worden gegeven aan het verzoek. 
Opgemerkt wordt dat de aanpak van Zorg om het Dorp uit Mariahout bij het bezoek 
van de gemeenteraad, goed werkt. 

- Vervolg uitvoering adviezen rapport rekenkamercommissie burgerpeiling Laarbeek.
Opgemerkt wordt dat als de raad hier iets mee wil doen, dat dan het rapport opnieuw 
besproken moet worden. Partijen kunnen de resultaten meenemen in hun 
beschouwingen, programma etc. De vraag is of er een rode draad uit te destilleren 
valt. Het rapport wordt opnieuw aan de fractievoorzitters toegezonden. 

- De burgemeester, secretaris en griffier hebben een prettig afrondend gesprek gehad 
met de heer Jan Kerkhof, waarin hij is bedankt voor zijn inspanningen tijdens de 
informatie- en formatieperiode. Aan de door hem voorgedragen stichting is als dank 
voor zijn inspanningen een bedrag van € 500 overgemaakt. 

- De inloopavond voor de minima is zeer goed verlopen. Men heeft ca 30 mensen te 
woord kunnen staan. Tegen het advies van het college in heeft de regionale krant hier 
een rapportage over gemaakt. Er zijn door de krant ook foto’s gemaakt wat 
onwenselijk was. De burgemeester heeft hier de desbetreffende journalist indringend 
op aangesproken. 

Actielijst:

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoering
1. 22-6-

21
Procesafspraken 
vergaderingen en 
themabijeenkomsten

Een standaard opzet 
wordt aan het 
presidium voorgelegd.

Burgemeester/ 
griffier

2. 14-6-
22

Toelichting gemeen-
schappelijke regelingen

Invulling info-avond Burgemeester/ 
secretaris/griffier

3. 14-6-
2022

Verzoek Dorpsplatform A-
R om meet en greet met 
raadsleden

Gesprek met 
voorzitter Dorpsraad 
over alternatieve 
invulling verzoek

Burgemeester/ 
griffier


